
 

 

     

19. februar 2019 

 

I medfør af § 37 i Forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg hermed følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål: 

 

1. Hvor mange rejetrawler der er over 40 meter, har trawletilladelse i Diskobugten? 
2. Hvis der er rejetrawlerder er over 40 meter, der har trawletilladelse i Diskobugten, er der 

regulering af trawling i årsperioder? 

 (Medlem af Inatsisartut, Jess Svane, Siumut)  

 
Begrundelse: 
 
Ærgelig er der rygter om, at større trawleskibe nogen med to trawlegarn har trawlet i Diskobugten, 
som medfør negativt af rejebistanden i Diskobugten. 
 
Jeg ønsker, at mit spørgsmål besvares indenfor 10 på hinanden følgende arbejdsdage.  

 


